



Inter-Parliamentary Union
For democracy. For everyone.

هاتف: +41 22 919 41 11

فاكس: +41 22 919 41 60

بريد: postbox@ipu.org

شارع بومييه 5

صندوق البريد 330

1218 لو جراند-ساكونيكس

جنيف - سويسرا

www.ipu.org

إلى جميع رؤساء مجموعات الاتحاد البرلماني الدولي

جنيف، 10 أيار/مايو 2022

معالي السيدة الرئيسة،

معالي السيد الرئيس،

مكتب

الأمين العام

يسرني أن أدعو برلمانكم للمشاركة في "ورشة العمل الخامسة عشرة للاختصاصيين البرلمانيين والبرلمانيين". ستعقد الفعالية يومي 30 و 31 تموز/يوليو 2022 في كلية وركستون، أكسفوردشير (المملكة المتحدة)، وهي برعاية مشتركة من قبل الاتحاد البرلماني الدولي، ومركز الدراسات التشريعية في جامعة هول.

وستضم ورشة العمل هذه اختصاصيين وبرلمانيين من أجل مناقشة نتائج الأبحاث التي من المرجح أن يكون لديها فائدة عملية للبرلمانيين. وتجدر الإشارة إلى قائمة بالأوراق المقرر تقديمها في ورشة العمل. ومن بين مواضيع أخرى، سيركز عدد من النقاشات حول موضوع تقرير البرلماني العالمي الجديد للاتحاد البرلماني الدولي - برنامج الأمم المتحدة الإنمائي، المشاركة العامة في عمل البرلمان. وإني على يقين أن ذلك سيسمح للمشاركين من مواصلة تطوير مهارتهم، وقدرتهم على إشراك الناس في العمل البرلماني.

وينبغي على البرلمانيين الذين يرغبون بحضور ورشة العمل أن يتسجلوا عبر الإنترنت بأقرب وقت ممكن عبر استخدام التسجيل الإلكتروني، واستمارة الحجز المتوفرين على الموقع الإلكتروني التالي: www.wroxtonworkshop.org. كذلك، يقدم الموقع الإلكتروني لورشة العمل تفاصيل عن الأوراق المقرر تقديمها، مع معلومات أخرى. وبما أن لغة العمل لمداولات الاجتماع باللغة الإنجليزية فحسب، أعد المنظمون الوثائق ذات الصلة في هذه اللغة فحسب.



وينبغي إرسال طلبات للحصول على المعلومات الإضافية بخصوص ورشة العمل إلى:

السيدة أماندا ريليه

مركز الدراسات التشريعية، كلية الحقوق والسياسة

جامعة هول

HULL HU6 7RX، المملكة المتحدة

الهاتف: 01652 618924؛ البريد الإلكتروني: amandariley1@btinternet.com

وتفضلوا بقبول فائق الاحترام،

(التوقيع)

مارتن تشونغونغ

الأمين العام





Inter-Parliamentary Union

For democracy. For everyone.

+41 22 919 41 11
+41 22 919 41 60
postbox@ipu.org

Case postale 330
1218 Le Grand-Saconnex
Geneva – Switzerland
www.ipu.org

To all Presidents of IPU Groups

Geneva, 10 May 2022

**Office of the
Secretary General**

Dear Madam President,
Dear Mr. President,

I am pleased to invite your parliament to participate in the "Fifteenth Workshop of Parliamentary Scholars and Parliamentarians". The event will take place on 30 and 31 July 2022 at Wroxton College, Oxfordshire (United Kingdom) and is co-sponsored by the Inter-Parliamentary Union and the Centre for Legislative Studies at the University of Hull.

This Workshop will bring together scholars and parliamentarians in order to discuss research findings which are likely to be of practical use to parliamentarians. A list of papers to be presented at the Workshop is attached. Among other topics, a number of discussions will focus on the theme of the new IPU-UNDP Global Parliamentary Report, public engagement in the work of parliament. I am confident that these will allow participants to further develop their skills and ability to engage people in parliamentary work.

Parliamentarians who wish to attend the Workshop should register online as soon as possible using the online registration and booking form available at: www.wroxtonworkshop.org. The workshop website also provides details of the papers to be presented, along with other information. Since the working language for the proceedings is English, the organisers have prepared the relevant documents in that language only.

Requests for further information regarding the Workshop should be addressed to:

Ms. Amanda Riley
The Centre for Legislative Studies, School of Law and Politics,
The University of Hull,
HULL HU6 7RX, United Kingdom.
Tel: 01652 618924; eMail: amandariley1@btinternet.com

Yours sincerely,

Martin Chungong
Secretary General